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OR-RM.0012.2.12.2023 

 

Protokół Nr 3/23 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 27 marca 2023 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki  o godzinie 09:00 otworzył posiedzenie 

komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 9 członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 9 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Radny Maciej Szlagowski przybył na posiedzenie komisji w punkcie 2. 

 

Lista obecności stanowi  załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki przedstawił porządek posiedzenia, 

do którego nie wprowadzono zmian. 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

3. Sprawy bieżące komisji. 

4. Spotkanie z przedsiębiorcami prowadzącymi działalność na terenie Gminy 

Koronowo. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
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2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

opłat w żłobkach prowadzonych przez Gminę Koronowo. 

 

Dyrektor Żłobka Samorządowego w Koronowie i Wtelnie Pani Beata Kokoszczyńska – 

Gorlicka przedstawiła projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2023 na terenie Gminy 

Koronowo oraz określenia sezonu kąpielowego. 

 

Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zarządzania Kryzysowego Pan Jarosław Stoba 

przedstawił projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

 Posiedzenie komisji opuścił radny Mariusz Weleziński. Obecnych 7 członków komisji. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Angelika 

Walat przedstawiła projekty uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie 

przez Gminę Koronowo nieruchomości położonej na terenie Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym 17/3 położonej w miejscowości Huta, 

stanowiącej własność Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

przez Gminę Koronowo nieruchomości gruntowej – działki o numerze ewidencyjnym 

97/2 położonej w Samociążku. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

ograniczonego prawa rzeczowego- służebności przesyłu na nieruchomościach 

stanowiących działki ewidencyjne położone w gminie Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniesienia wkładu finansowego do spółki 

z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą Zakład Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Koronowie sp. z o.o. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Na posiedzenie komisji przybył radny Maciej Szlagowski oraz wrócił radny Mariusz 

Weleziński. Obecnych 9 członków komisji. 
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Kierownik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Krajobrazu i Zarządzania Energią Pani 

Agata Szulc przedstawiła projekty uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie zniesienia pomnika przyrody. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy 

Koronowo na rok 2023. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Pani Małgorzata Zwierzyńska przedstawiła 

projekty uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Tryszczyn nad Brdą III” 

dla terenu położonego w Tryszczynie, gmina Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego przy ulicy Śmiesznej w Samociążku, gm. Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 

w Gminie Koronowo celem zwrotu kosztów dowozu niepełnosprawnych dzieci przez 

rodziców lub opiekunów do placówek oświatowych. 

 

Dyrektor Miejsko – Gminnego Zespołu Edukacji Pani Ewa Chytła przedstawiła projekt 

uchwały. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

3. Sprawy bieżące komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Skotnicki przedstawił wniosek Fundacji Ekoprzyjazna 

w sprawie przekazania nieruchomości znajdującej się w Tryszczynie – nieczynne Muzeum 

„Ściśle Tajne” do użytkowania. 

 

Wniosek stanowi załącznik Nr 2 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

Rady Miejskiej w Koronowie Maciej Szlagowski wyjaśnił, że przeznaczenie budynku 

naziemnego byłego bunkra w Tryszczynie jest na cele mieszkaniowe. Członkowie Komisji 

Przestrzegania Prawa, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej Rady Miejskiej w Koronowie 

złożyli wniosek do Burmistrza Koronowa o przystąpienie do prac związanych ze zmianą 

przeznaczenia części naziemnej byłego schronu w Tryszczynie z mieszkaniowego 

na użyteczności publicznej. 

Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Skotnicki przedstawił Decyzję Nr N.341.2023 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Bydgoszczy w sprawie 
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przeprowadzonej kontroli w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej 

w Koronowie.  

 

Wniosek stanowi  Załącznik Nr 3 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Skotnicki przedstawił propozycję podwyższenia 

wynagrodzenia Burmistrzowi Koronowa o kwotę 2 000,00 zł do wynagrodzenia 

zasadniczego. 

Członkowie Komisji sformułowali wniosek do Burmistrza Koronowa o następującej treści:: 

przygotować projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Koronowa, 

uwzględniając podwyższenie o 2 000,00 zł  wynagrodzenia zasadniczego. 

 

Głosowanie w sprawie wniosku: 

Za – 8 głosów, 

Przeciw – 1 głos, 

Wstrzymało się – 0 głosów 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Skotnicki poddał pod dyskusję kolejny temat. Mianowicie 

strefa płatnego parkowania w Pieczyskach. 

 

Członkowie komisji sformułowali wniosek do Burmistrza Koronowa o następującej treści:: 

przygotować projekt uchwały w sprawie strefy płatnego parkowania w Pieczyskach. 

Głosowanie w sprawie wniosku: 

Za – 7 głosów, 

Przeciw – 1 głos, 

Wstrzymało się – 1 głos 

 

4. Spotkanie z przedsiębiorcami prowadzącymi działalność na terenie Gminy 

Koronowo. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Skotnicki przywitał przybył przedstawicieli 

przedsiębiorców: Pana Wisława Gancarka – Gminna Spółdzielnia Koronowo, Pana 

Wojciecha Skoczka - Restauracja Diabelski Młyn Koronowo, Pana Zdzisława Frukacza – 
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Zakład Produkcyjny Fumet, Pana Stanisława Gliszczyńskiego - RT-Plast Sp. z o.o., Pana 

Tomasza Porazińskiego – Garniec, Pana Włodzimierza Czerwińskiego - "STUDIO 

MARDO", Pana Tomasza Kowalskiego - Inter-Comp.Pl. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Skotnicki poinformował zebranych, iż w roku ubiegłym 

odbyło się pierwsze spotkanie z przedsiębiorcami z gminy Koronowo. Podczas tego 

spotkania omawiane były trendy związane ze szkołami podstawowymi i średnimi z terenu 

naszej gminy.  

Tomasz Kowalski - Inter-Comp.Pl. poinformował, że istnieją pewne przeszkody 

w prowadzeniu firmy, których nie można niestety pokonać. Chodzi głównie o brak bazy 

noclegowej na terenie gminy Koronowo. Partnerzy biznesowi, którzy przyjeżdżają 

na rozmowy, nie mają niestety gdzie przenocować. Wszystkie rozmowy odbywają się 

w Bydgoszczy, gdyż tam jest dobra baza noclegowa. Jeśli chodzi o załatwianie spraw 

w Urzędzie, to niestety są przepisy, których nie da się ominąć. Urząd jest zobligowany 

prowadzić sprawy zgodnie z przepisami prawa. Ponadto lokalni przedsiębiorcy powinni 

działać wspólnie w niektórych kwestiach. 

 

Wojciech Skoczek - Restauracja Diabelski Młyn Koronowo poinformował, że bardzo dobrze 

układa się współpraca z Bankiem Spółdzielczym w Koronowie Ważną sprawą jest, aby 

powstała lokalna baza hotelowa i jeszcze z dwie restauracje. W sezonie letnim restaurację 

odwiedza tygodniowo 1000 – 1500 gości. Aby powstała baza hotelowa potrzebny jest 

kapitał prywatny. 

 

Tomasz Poraziński – Garniec poinformował zebranych, że w 2000 roku, kiedy powstała 

pierwsza Strategia Rozwoju Gminy Koronowo funkcjonowały trzy produkty turystyczne: 

Festyn Cysterski, Bitwa pod Koronowie oraz Zalew Koronowski.  Na tej podstawie powstało 

Koronowskie Stowarzyszenie Rozwoju Turystyki „Szczęśliwa Dolina”. Wówczas 

organizowane były wyjazdy z Gminy Koronowo na targi turystyczne do Poznania.  Narodził 

się także pomysł, by z Koronowa zrobić miasto artystyczne. Aby w lokalach wokół rynku 

była prowadzona taka działalność.  
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Wiesław Gancarek – Gminna Spółdzielnia Koronowo poinformował zebranych, że fora 

gospodarcze rozpoczęły się do 1990 roku. Po roku 1990 gmina organizowała spotkania 

z przedsiębiorcami. Na terenie gminy działają miejscowe podmioty i firmy, które dają 

mieszkańcom pracę. Miejscowi przedsiębiorcy oczekują zauważenia ze strony władz gminy. 

Oczekują spotkań cyklicznych np. raz w roku. Powinien funkcjonować informator 

dla przedsiębiorców przedstawiający jakie w gminie są tereny inwestycyjne, czy 

mieszkaniowe. Bardzo ważna jest sieć komunikacyjna. Gmina Koronowo ma w ty względzie 

od lat pewne zaniedbania i trudności. W innych gminach nie ma problemów z tworzeniem 

połączeń komunikacyjnych. U nas jest nieco  inaczej. Gmina musi wychodzić naprzeciw. 

Musi być współpraca pomiędzy gminą a przedsiębiorcami. Gminna Spółdzielnia Koronowo 

ma wiele działań, wychodzi naprzeciw. Gminna Spółdzielnia jest sponsorem wielu imprez. 

Spółdzielnia przed kilkoma laty spowodowała modernizację linii energetycznych 

od ul. Al. Wolności do ul. Zbożowej w Koronowie. 

 

Pani Elżbieta Mojzesowicz  zabrała głos jako przedsiębiorca rolny. Poinformowała 

zebranych, że największą bolączką dla tej grupy zawodowej mieszkającej na wsi są drogi. 

Zmienił się profil produkcji rolniczej. Obecnie to jest już ciężki i duży sprzęt. Ponadto 

potrzebne są sklepy na wsiach. Kiedyś sklepy GS były w każdej wsi. Teraz przekształcane 

są one w większe sieci. Jest problem komunikacyjny. Funkcjonuje kilka nowych linii 

gminnych.  Jeśli chodzi i bazę noclegową to nie jest to zadanie gminy.  

 

Stanisław Gliszczyński- RT-Plast Sp. z o.o – poinformował, że firma zajmuje się 

przetwórstwem tworzyw oraz sprzedażą maszyn i urządzeń. Firma produkuje dla przemysłu 

spożywczego np. sztućce. Ale też dla elektroniki – obudowy do dekoderów Cyfrowy Polsat. 

Firma przeniosła swoją siedzibę z Gogolinka do Koronowa. Współpraca w GS Koronowo 

jeśli chodzi o wynajem pomieszczeń magazynowych. Ponadto firma współpracuje  z Ponar 

Koronowo s.c., Zakładem Usług Elektroinstalacyjnych Marcin Kawka, Studiem Mardo 

Włodzimierz Czerwiński. 

 

Zdzisław Frukacza– Zakład Produkcyjny Fumet poinformował, że zajmuje się produkcją 

obrabiarek. Firma współpracuje z wieloma firmami z całej Polski. Odbywa się również 

eksport do kilkunastu krajów w Europie. Problemem jest brak wykształconej kadry. Część 

kadry przeszła z Ponar Koronowo. Jednak brakuje młodej wykształconej kadry. 
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Włodzimierz Czerwniński Studio Mardo poinformował, że jeśli chodzi o współpracę 

z lokalnymi firmami to układa się ona różnie. Współpraca musi być dwustronna. Jeśli chodzi 

o współpracę z samorządem to układa się ona dobrze.   

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Piotr Kazimierski podkreślił fakt, że jako gmina na wiele firm 

możemy liczyć i współpraca układa się naprawdę dobrze.  

 

Kierownik Wydziału Obsługi Przedsiębiorczości i Promocji Brygida Berkowicz – 

Wyrzykowska poinformowała, iż w tym roku udało się nawiązać współpracę z wieloma 

lokalnymi firmami.  

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Skotnicki podziękował przybyłym gościom. 

 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczy Komisji Pan Tomasz Skotnicki w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia o godz. 14.50 zamknął posiedzenie  Komisji. 

 

     Przewodniczący Komisji                         Tomasz Skotnicki  

Protokół sporządziła       

Magdalena Wanda-Joras       Tomasz Skotnicki 

Inspektor Biura Rady Miejskiej  


